
weer bij aan de noodzakelijke
transparantie van de markt.
De minister heeft zelf het woord

’’corporate governance’’ op tafel
gelegd. Ik vind dat overigens een
zeer mysterieus woord. Ik wil in ieder
geval reeds nu melden dat mijn
fractie er behoefte aan heeft om het
signaal af te geven dat die discussie
dan breed ingevuld moet worden. De
regering zal die discussie gestalte
geven. Het gaat daarbij om
verschillende belangen, zoals het
belang van de werknemers, het
belang van de kapitaalverschaffers
en het algemeen maatschappelijk
belang. Ik ben erg nieuwsgierig
wanneer de regering met verdere
voorstellen komt.
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Mevrouw Giskes (D66): Ook ik dank
de minister voor de gegeven
antwoorden. Er komt wellicht een
nota van wijziging. Ik neem in ieder
geval aan dat alles wat er aan
berichten komt, schriftelijk zal
gebeuren. Komt dat nog voordat wij
daar volgende week over stemmen?
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Minister Zalm: Ja.
Voorzitter! De wet is inderdaad

een beetje klassiek in die zin dat wij
nog publicatie in een dagblad
voorschrijven, terwijl wij al Internet
hebben. Maar Internet lijkt mij zeker
iets waarvan gebruik kan worden
gemaakt, want dat is ook voor een
toenemend aantal mensen toeganke-
lijk.
Over de kwestie van de kapitaal-

wijziging zal ik de Kamer zo snel
mogelijk berichten via een nota van
wijziging of anderszins.
De ’’corporate governance’’ heeft

in principe geen effect op het
wettelijk regime, althans dat is de
opzet. Men bekijkt wat men binnen
het wettelijk regime kan verbeteren
in de verhouding ondernemingslei-
ding-aandeelhouders. Zodra wij een
meer principiële discussie hebben
over het structuurregime – misschien
gebeurt dat in de volgende kabinets-
periode – komen wij natuurlijk in een
heel principieel vaarwater. Het is nu
enigszins passief. Als de drie
verenigingen iets met elkaar
afspreken, neem ik daar verder
kennis van. Als men bepaalde
gedragscodes afspreekt, neem ik
daar ook kennis van, tenzij ik ze echt

verderfelijk zou vinden. Dan zou ik
moeten ingrijpen.

Mevrouw Witteveen-Hevinga
(PvdA): Wij zullen de voorstellen van
de regering toetsen vanuit het
gezichtspunt van de belangen die bij
de onderneming aan de orde zijn. Ik
sluit niet uit dat wij dan wel vinden
dat wetswijziging aan de orde is,
maar dat zien wij dan wel.

Minister Zalm: Oké.

De voorzitter: Ik stel vast, dat de
minister heeft toegezegd nog een
nota van wijziging te zullen zenden
dan wel een brief waarin hij uitlegt
dat het niet kan. Dat betekent dat ik
nu kan voorstellen, de algemene
beraadslaging te sluiten en in
beginsel volgende week te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

Sluiting 23.56 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. een koninklijke boodschap, ten
geleide van het voorstel van wet
Wijziging van de Gemeentewet, de
Waterschapswet, de Wet op de
inkomstenbelasting 1964, de Wet op
de vermogensbelasting 1964, de
Algemene wet inzake rijksbelastin-
gen, alsmede de Wet waardering
onroerende zaken (Aanpassingswet
Wet waardering onroerende zaken)
(25037).

Deze koninklijke boodschap, met de
erbij behorende stukken, is al
gedrukt en rondgedeeld;

2. vier brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling, dat zij
in haar vergadering van 8 oktober
1996 de haar door de Tweede Kamer
toegezonden voorstellen van wet,
gedrukt onder de nummers 24642,
24673, 24579 (R1563) en 24023, heeft
aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

3. de volgende brieven:

een, van de staatssecretaris van
Justitie, over de behandeling van
asielaanvragen van Liberianen
(19637, nr. 212);
twee, van de minister van

Binnenlandse Zaken, te weten:
een, over de wijze van alarmering en
de hulpverlening door zowel civiele
als militaire instanties (24818, nr. 2);
een, ten geleide van de notitie over
de Wet op de adeldom (25039);
een, van de minister van Defensie,

over enkele ontwikkelingen rondom
de Nederlandse militaire bijdrage in
het voormalige Joegoslavië (22181,
nr. 165);
een, van de minister en de

staatssecretaris van Defensie, over
de DDA-Dakota-vliegramp (24814, nr.
3);
een, van de minister van Verkeer

en Waterstaat, over partiële
herziening van het SBL ten behoeve
van de luchthaven Lelystad (24872,
nr. 2);
een, van de minister van Sociale

Zaken en Werkgelegenheid, ten
geleide van het Landelijk beleids-
kader arbeidsvoorziening 1997
(21477, nr. 66).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

4. de volgende brieven:
twee, van de minister van

Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
te weten:
een, ten geleide van de agenda van
de Visserijraad op 14 oktober 1996;
een, ten geleide van het verslag van
de informele Landbouwraad d.d.
22-25 september 1996 te Killarney.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies ter afdoening en niet te
drukken;

5. de volgende brieven:
een, van D.J. de Waard, over de

situatie in Nederland;
een, van het gemeentebestuur van

Roermond, over de uitvoering van de
motie van de leden Van Heemst, Van
’t Riet en Reitsma inzake rijksweg 73
zuid;
een, van het gemeentebestuur van

Dantumadeel, ten geleide van de
motie die is aangenomen in de
gemeente Nijefurd inzake gevolgen
van de Wet tegemoetkoming
studiefinanciering;
een, van M. Coovens-Zeilstra, ten

geleide van een reactie op een

Witteveen-Hevinga
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krantenbericht in het Leidsch
Dagblad.

Deze brieven liggen op de griffie ter
inzage. Kopie is gezonden aan de
betrokken commissies.
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